



Hightech with
Enthusiasm

TRUMPF

TRUMPF, headquartered Germany, is an innovative high-tech company comprising of four divisions:

Machine Tools, Laser Technology, Electronics, and Medical Technology.

Since its foundation in 1923, TRUMPF has developed into a world market and technology leader in each of its areas of activity, with sales of 1.34 billion Euro (fiscal year 2009/10) and around 8000 employees in 50 subsidiaries all over the world.

TRUMPF (China) Co., Ltd is a wholly invested subsidiary of the German TRUMPF group. The first subsidiary in China was founded in the year 2000. Now, over 350 employees are working for our company in China.

We offer our customers the most innovative and high-quality products as well as solutions to their problems – in sheet metal processing, laser-based production processes, electronic applications and in hospital equipment.

TRUMPF China with headquarters in Shanghai and several branch and representative offices in different cities all around the country is growing rapidly. To support the long term and strategic business development in China, TRUMPF China invested more than 20 million Euro in the past ten years and a further major investment is underway.

To meet our fast growing business needs, we are seeking highly qualified and motivated individuals to join our team and develop their career together with TRUMPF.

德国通快是一家创新型的高科技公司，分为机床、激光科技、电子及医疗设备四个部分。自1923年成立以来，通快在其各业务领域中都已发展成国际市场及技术的领导者。在2009/10财政年度，通快的销售额达到13.4亿欧元，并在全球各地拥有50家子公司和大约8000名员工。

通快（中国）有限公司是德国通快集团的独资子公司。通快在中国的第一家子公司成立于2000年。目前，通快在中国有超过350名员工。我们向客户提供最具创新性的优质产品，并针对其问题提供解决方案；这些解决方案涉及金属薄板加工、激光生产工艺、电源应用及医院设备等方面。通快中国的总部位于上海，并在不同城市有多家分公司和代表处，近几年发展迅速。为了支持在中国的长期战略发展，通快中国在过去十年中投资了超过2千万欧元，且进一步的投资项目也在计划之中。

为了满足我们不断扩展的业务需求，我们正在寻找积极进取的专业人才加入我们的团队，和通快一起发展他们的事业。

Interested in the following job opportunity ?

The easiest way to apply is your online application. Please send your English application with your resume and all relevant certificates to recruiting.TH600@de.trumpf.com

Do you have any questions? Human Resources will be happy to assist you.

Job opportunity: Project Engineer (m/f)

项目工程师

Delivering quality products to our customers on time requires top notch production processes in terms of technology and organization. Therefore, your responsibilities as a project engineer will include independent conception and implementation of innovation and lean projects (across departments), as well as further development of the existing production system in the field of machine tool assembly and machine frame production. Furthermore, you will also support investment projects. Based on your experience you will become involved in the cooperation with other subsidiaries located in various countries and also give important impulse for the development of our company in terms of lean production. You will get one year's intensive on the job training at TRUMPF factories in Germany before taking on the position in Taicang, near Shanghai. Beginning: latest July 2011.

You earned an excellent diploma, bachelor or master's degree in mechanical engineering or industrial engineering with the major in production technology. Ideally, you have already collected some practical experience in lean production management or logistics. You are able to address complex problems with an analytical and structural approach, and possess creativity for technical solutions. You convince other people of your practice and get things accomplished. You are a good team player and show outstanding communication skills. This enables you to explain and support decisions on all hierarchical levels. Mandarin and solid knowledge in English or German (both languages spoken and written) are required

Interested? Then send us your resume. As an international company, we'll provide you with an attractive career prospect. We offer a modern company structure, a cooperative working atmosphere as well as a performance-oriented reward. Should you have any enquiries, please feel free to contact our HR department.

为了确保能按时向我们的客户提供高质量的商品，我们需要一个技术和组织层面顶尖的生产流程。因此，作为一个项目工程师，您的职责包括独立构思、实施跨部门的改革项目，以及对机床安装和机器架构生产领域现有生产系统的持续发展。此外，您还需要对一些投资项目提供支持。基于您的经验，您将与其他国家的其他子公司进行合作，并对我公司生产方面的发展起到重要的推进作用。您将在通快德国工厂进行为期一年的系统在职培训，此后将在太仓工厂（邻近上海）就职。该职位期望到职时间：2011年7月。

您已在德国大学获得学士或硕士学位，专业为机械工程或生产技术方向的工业工程，且成绩优异。理想状态下，您已在精益生产管理或物流方面累积了实践经验。您具有运用分析及架构性方法发现问题的能力并能提出创造性的技术解决方案。您能通过实际行动让人信服，完成预期目标。您有团队意识和优秀的交流技巧，这使得您有能力向各个部门的不同层面解释并实施已做的决定。您努力工作，能承受一定的压力，且对公司忠诚。该岗位需具备较强的中文表达能力及良好的英语或德语的能力。

感兴趣吗？那么就将您的简历发给我们吧。作为一个国际化的公司，我们会提供给您一个有吸引力的事业前景。我们能提供一个现代化的公司架构、一种合作性的工作范围和重视绩效的报酬体系。如有任何问题，请和我公司人事部门联系